
 
 

 

Vedrørende Skolebestyrelsesreferat 

1. Godkendelse af referat 

a. Godkendt efter rettelse og præcisering om, hvordan 

overskuddet fra Gungefestivalen skulle fordeles under punkt 

4, a. 

2. Elevrådet 

a. Ikke tilstede. 

 

3. Opstart af arbejdet med forældretilfredshedsundersøgelsen 

a. Morten præsenterede sig selv for bestyrelsen, ligesom 

bestyrelsen også præsenterede sig for Morten. 

 

4. Tema: Overgang til SFO’en og fra SFO til klub 

a. Gungehusskolen har tidligere haft klub på Gungehuset på 

Arnold Nielsen Boulevard. Den er nu nedlagt og huser i 

stedet SFO for 3. og 4. klasser. 

Ændringen har givet en anden struktur og derved et andet 

skift for børnene. Faglig leder for 0.-3. og SFO, Nicklas 

Drachmann, holdt et oplæg om skiftene og den 

pædagogiske tilgang.  

Der laves fx følgeordning for børnene til Gungehuset. 

Telefoner er et tema i forbindelse med børnenes transport 

fra skolen til Gungehuset. 
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b. Der kan ligge et dilemma i, hvor meget nogle forældre er 

utrygge på deres børns vegne, og hvor meget vi skal styrke 

børnenes autonomi. Der bliver for eksempel brugt mange 

ressourcer på følgeordning, som vil kunne bruges på 

pædagogiske tiltag.  

c. Der var bred enighed i bestyrelsen om, at skolen skal lægge 

en linje, der skal styrke børnenes autonomi. 

d. Der blev desuden rejst et dilemma om, at klubpædagogerne 

har øremærket timer til rådighed som de skal lægge på 

skolen. Det er begrænset, hvor mange af timerne, der rent 

faktisk bliver lagt på skolen. 

e. Beslutning:  

i. Skoleledelsen tager det op i dialogen med 

klubledelsen om at styrke koordineringen af 

klubpædagogernes timer. 

 

5. Gungefestivalen – opfølgning på opgaver 

a. Der er bestilt pølser og kartoffelsalat.  

b. Plakat/invitation er lavet. 

c. Beslutning:  

i. Skolen står for resten af indkøbet og bestilling af 

slush-ice. 

ii. Lotte laver vagtplan og sender ud. 

iii. Planlægning af festivalen tages op til næste skoleår, 

hvor struktur og ansvar for vagtplan, indkøb m.m. 

tages op. 

iv. Overskuddet for festivalen fordeles af yngste og 

ældste elevråd. 

 

6. Datoer for bestyrelsesmøder i næste skoleår 

a. Første skolebestyrelsesmøde efter sommerferien er onsdag 

den 21. august 2024. 

b. Beslutning 

i. Morten laver og fremlægger liste med næste skoleårs 

skolebestyrelsesmøder på juni-mødet den 17. juni. 

ii. Mette laver liste for referent på møderne. 

 
7. Meddelelser 

a. Formand: 

i. Mette har været til møde med de andre formænd i 

kommunen. Det er tydeligt, at der er ulige 

økonomiske vilkår på de forskellige skoler. Mette er 

desuden blevet inviteret med i et udvalg, der skal 

arbejde med overgangen imellem daginstitution og 

skole. 

b. SKOK: 

i. Har næste møde i morgen. Beredskabsplanen er 

tema. 

c. Medarbejder 

i. Der har lige være sidste skoledag for 9. klasserne. 

Det gik virkelig godt. Der blev pyntet op sammen 

med eleverne og spillet fodboldkamp imellem elever 
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og lærere dagen før. Der var positiv stemning hele 

dagen. 

d. SFO og Klub 

i. De nye børn er lige startet på SFO. 

e. Ledelsen: 

i. Der er ansat en ny udskolingsleder. Det bliver 

Camilla, som har siddet i stillingen siden januar.  

ii. Morten har i sin første tid som skoleleder brugt meget 

tid på at kigge ind i økonomien for skolen. Det kan fx 

være, at der skal være en ny budgetmodel næste 

gang.  

iii. Vi får en ekstra gruppe i vores E-klasser. Vi kommer 

derfor til at prioritere en ansættelse af en 

pædagogisk vejleder til at tage de ekstra opgaver der 

følger med. 

iv. Der vil i den nærmeste tid blive kigget ind i 

opgavefordelingen i ledelsen som nu er fuldtallig. 

 

8. Eventuelt 

a. Der er stadig ikke sket noget i forhold til trafikken, som 

rådhuset ellers har lovet. Trafikken omkring skolen er derfor 

stadig meget kaotisk. Det er også blevet meget sværere for 

personalet at finde parkeringsplads.  

b. Der planlægges kagesalg fra flere klasser lige nu. Det skal 

pointeres for personalet, at skolebestyrelsen har vedtaget en 

principiel beslutning om, at det kun er 4. og 8. årgang der 

må sælge kage. Dette i forbindelse med at de skal på 

hyttetur. 

i. Ledelsen orienterer personalet. 


